

Our sailing boat is a Bavaria Cruiser 40 build in year 2009.
The boat is in the (Port) Marina Tučepi from there you can start to amazing sailing tours to islands of Hvar, Brac, Vis, Korcula, Peljesac and Mljet.

A pearl for sailors are island of Susac and Palagruza.
Feel free to ask for some private sailing tour examples from us.

You can rent the yacht on daily base with and without skipper.
We speak German, English, Croatian and Spanish.
We can provide for you a short introductory in the yacht (parking).

For any future questions please don't hesitate to contact me.
We are lookig forward to sail with you.

Unser Segelboot ist eine Bavaria Cruiser 40 aus dem Jahr 2009.

Das Boot befindet sich in der (Hafen-) Marina Tucepi. Von dort aus können Sie fantastische Segeltouren zu den Inseln Hvar, Brac, Vis, Korcula, Peljesac und Mljet unternehmen.

Eine Perle für Segler sind die Inseln Susac und Palagruza.
Fragen Sie uns nach Beispielen für private Segeltörns.
Sie können die Yacht täglich mit und ohne Skipper mieten.

Wir sprechen Deutsch, Englisch, Kroatisch und Spanisch.
Wir können für Sie eine kurze Einführung in die Yacht (parken) abhalten.

Bei zukünftigen Fragen zögern Sie bitte nicht, mich zu kontaktieren.
Wir freuen uns darauf Sie auf unserem Boot begrüßen zu dürfen.
Sebastian